
Protokoll fört vid möte med Laholms bridgeklubb 191030 

Närvarande: Greger Sundgren, Gunilla Johansson, Roland Svensson, Eva Lena Glimne, Gunnar 

Alexandersson, Thomas Knutsson, Lennart Norberg och Mona Joleby  

1. Dagordningen godkändes 

2. Föregående protokoll godkändes och verksamhetsberättelsen undertecknades. 

3. Ekonomin 220 000kr i kassan. Sponsorernas namn sätts på hemsidan. Spelkuponger visavi 

swish diskuterades. 

4. Försäkring, vi kan inte ansluta till bygdegårdsförsäkring som finns för Hökagården. Kontakt 

tagen med länsförsäkringar. Lennart fixar försäkring som innefattar ett värde på 200 000 kr 

för klubbens inventarier. 

5. Tävlingar, julbord 10 december, Eva Lena gör inbjudan, max 25 bord. Maxi sponsrar. 

Färjebridgen två bussar. 

Ruteroperatör behövs fler. 

Dm Mixed den 23 november, bord sätts upp torsdag kväll, 100 kr för frukost, lunch och fika. 

Silvertävling 1 februari samma koncept som förra året. 

Allsvenskan div 3 Laholmslaget lämnat wo, vilket kostat klubben 3000 kr.   

Styrelsen beslutar att om något Laholms lag inte lyckats få ihop tillräckligt med spelare  

måste styrelsen informeras innan wo lämnas. 

Utbildning kommer att anordnas vissa onsdagar före eftermiddagsspelet. Datum står under 

kommande tävlingar. 

6. Hallands bridgeförbund ny styrelse tillsatt. Lennart är kassör. 

7. Övriga frågor, inköp av fem nya bord.  

8. Nästa möte 22 januari kl.16.45 

 

 

 

Greger Sundgren   Mona Joleby 

Ordförande   sekreterare 


